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3/10.) Tájékoztató a Műzeumkert Kávéház ingatlan 23,2 %-os tulaj
doni hányadáról

L e s z k o v s z k i  Tibor
Az előterjesztésnek megfelelően táiékoztatja a Közüzemi Vállalat 
igazgatója a Képviselő-testületeta Múzeumkert Kávéház 23,2 %-os 
tulajdoni hányadáról.

A Képviselő-testület a Múzeumkert Kávéház 23,2 %-os tulajdoni 
hányadával kapcsolatos tájékoztatóját h a t á r o z a t h o 
z a t a l  n é l k ü l  elfogadja.

3/11.) Tájékoztatás a Városi Kórház-Rendelőintézet által 
megalkotott, a térítési díj ellenében igénybe vehető egészségügyi 
szolgáltatások térítési díjának szabályzatáról

C s ő v á r i  János
A Közoktatási és Kulturális Bizottság elfogadásra javasolja.

Dr. B u z á s i István
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság tudomásul veszi a 
táj ékoztatot.

Dr. S z a b ó  Gyula
Úgy döntött az Egészségügyi Bizottság, hogy mivel nem volt 
módunkban tanulmányozni az anyagot, nem foglalunk állást a 
tájékoztatót illetően.

L e s z k o v s z k i  Tibor
Mivel az Egészségügyi Bizottság mint szakbizottság nem foglalt 
állást a témában, nem szavazunk a tájékoztató elfogadásáról.
Az anyagot minden érintettnek meg kell küldeni.
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3/12.) Beszámoló a pénzbeli és természetben nvűitott szociális 
ellátások 1993. II. negyedévi és I. félévi adatairól

Dr. S z a b ó  Gyula

Az Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót.

Dr. B u z á s i István
A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság tudomásul vette a 
beszámolót.

A Képviselő-testület a pénzbeli és természetben nyújtott 
szociális ellátások 1993. II. negyedévi és I. félévi 
adatairól szóló beszámolót e g y h a n g ú l a g  hatá
rozathozatal nélkül elfogadja.

3/13.) Javaslat Várpalota város Önkormányzata tulajdonában lévő 
értékpapírok és üzletrészek elidegenítésére

Dr. B u z á s i István
Többször- felmerült, hogy a bizottság tagjai között határozottan 
elvi ellentétek vannak egv-egv vagyontárgyunk eladását illetően. 
Pozitívumnak tartom. hogy gyakorlatilag két pólus között 
mindenféle vélemény kialakulhat a város vagyonának a pénzzé 
tételét illetően. Egyhangúlag történt meg az a döntés, hogy a 
jelenlegi helyzetben az értékpapírok eladását nem javasolja 
elfogadásra a testületnek a Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási 
Bizottság. Azt kéri a bizottság, hogv részletesebb kimunkálás 
törtém'en, amely tartalmazza a piaci viszonyokat is az 
értékpapírokhoz tartozó cégek, gazdálkodó egységek helyzetét 
illetően, amelyből több információval rendelkezve tudnánk 
határozottabb döntést hozni.
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A Péti Részönkormányzat 7 igen szavazattal. 1 tartózkodás mellett 
az értékpapírok és az üzletrészek elidegenítését csak a már 
vállalt kötelezettségeknek megfelelően javasolja azzal, hogy 
azokat csak névértéken szabad értékesíteni.

A n g y a l  Péterné

L e s z k o v s z k i  Tibor
Részletesebb, szakmailag megalapozottabb értékelemzést kell adni 
az üzletrészek helyzetéről. Azon túlmenően, hogy
elkötelezettségünk van, további értékpapírok csak névértéken 
kerülhetnek eladásra és a Városgazdálkodási Iroda részletesebb, 
szakmailag megalapozottabb, komplex összeállítást készítsen, 
1993. november 30-i határidővel. Aki ezzel egyetért, kérem 
szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 2 
tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

187/1993, (VIII. 31.) sz. képviselő-testületi határozat

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete nem tá
mogatja az Önkormányzat tulajdonában lévő értékpapírok és üz
letrészek elidegenítésére beterjesztett javaslatot.
Felhívja a Polgármestert, hogy részletesebb, szakmailag meg
alapozottabb, komplex értékelemzést készítsen az értékpapí
rok és az üzletrészek elidegenítésének vonatkozásában.
Az Önkormányzat meglévő kötelezettségvállalásait csak az ér
tékpapírok névértéken való eladásával érvényesítheti.

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 
Határidő: 1993. november 30.
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3/14.) Javaslat Várpalota város Önkormánvzata 1993. évi költség- 
vetésének módosítására

L e s z k o v s z k i  Tibor
A Várpalotai Bányász Sportklub 1,8 MFt-os támogatása nem került 
átutalásra. Jelen pillanatban a több hónapon keresztül történő 
egyéb egyeztetések kapcsán - a számszaki megítélés alapján - 900 
EFt-t látszik indokoltnak átutalni működési költségként az 
egyesület részére.
Szükséges az öltözők soron kívüli rendbetétele, mert az ÁNTSz 
jogosan emelt kifogást az állapotukat illetően. Tehát, hogy ez is 
végrehajtható legyen és a kültéri létesítmények öltözőrendszere 
teljesíthatő legyen, 900 EFt átutalásának engedélyezését kérem a 
testülettől, ill. rendeletmódosítást kérek arra vonatkozóan, hogy 
az 1,8 MFt kerüljön most átutalásra vagv 900 EFt.
A Sportcsarnok által rendezett eseményekhez a VBSK ingyenesen 
biztosítja az öltözőt. Tegnap a Sportcsarnok igazgatójával és az 
elnökkel tárgyaltam ez ügyben. Amit adunk a VBSK-nak támogatást, 
az az öltöző működtetéséhez hozzájárulás. A véglegesített program 
szerint minden nap hétfőtől-péntekig 7.30-14.15-ig a Gimnázium, a 
Szakközépiskola és a 2. sz. Általános iskola használja, 16.00- 
21.00-ig a többi egyesület. Csak a péti kosárlabda szakosztály 
fizet bérleti díjat, a többinek ingyenes. Két éves átlagban, a 
csarnok mostani és az elmúlt éves tényleges üzemidejét figyelembe 
véve az önköltsége 3 EFt/óra. A csarnok teljes üzemeltetését a 
költségvetésből lefinanszíroztuk. Nevesítsük azt a költségvetés 
készítésénél, hogv a többi sportegyesület ingyenesen használja a 
csarnokot. Tehát a jövőre vonatkozóan, ha működési hozzájárulást 
adunk, ezt vegyük figyelembe. A tömegsport cél iára kötelesek 
biztosítani a területet és az öltözőket.
Kérem a testület állásfoglalását, hogy maradiunk-e az eredeti 1,8 
MFt átutalásánál vagv pedig a fentiek a.lapián 900 EFt-ot utaljunk 
át a VBSK részére.

C s ő v á r i  János
Ezzel a VBSK elnöke egyetértett?

L e s z k o v s z k i  Ti bor
A pénz vissza van tartva. A pénzt működési hozzáiárulásként 
adi uk.
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C s ő v á r i  János
Nem látom át teljesen ezt a dolgot. Biztos vagyok abban, hogy a 
sportkör elnöksége megvizsgálja ezt a kérdést. Jó lett volna, ha 
letárgyalták volna előre a dolgot.
L e s z k o v s z k i  Tibor
A VBSK-nak semmiféle tartozása nincs. Alapvető változás állt be. 
Azt kérem, hogy a testület kösse ki azt, hogy ez az összeg 
működési hozzájárulásként kerüljön felhasználásra, ennek fejében 
a VBSK ingyen és bérmentve köteles biztosítani az öltözőket, és a 
csarnokot használóktól nem szedhetnek bérleti díjat.

L e n g y e l  Csaba
Ezt nem tartom helyesnek. Őket kötelezzük arra, hogy ingyenesen 
adják oda az öltözőket, ugyanakkor kevesebb hozzájárulást kapnak, 
mint a pétiek.

B á t o r  Antal

Várpalotán a kézilabda csapat pénzhiány miatt a megyei I. 
osztályban volt kénytelen elindulni. Pétnek 1,2 MFt-ot, 100 EFt- 
ot adtunk az IGYSC-nek és 1,8 MFT-ot a VBSK-nak a fenntartáshoz. 
Ha a pétieknek és az inotaiaknak utaltuk a pénzt, a VBSK-nak 
miért nem utaliuk át? Ne a sportkört büntessük azzal, hogy nem 
utaliuk a pénzt, hanem sürgősen utalni kell az összeget. Bízom 
abban, hogy ha a gazdasági viszonyok és a vállalkozók 
megerősödnek Várpalotán, a sportolók nagvobb támogatásban 
részesülnek, az NB I-es kézilabda csapat újra összeáll.
Javaslom, utaliuk az 1,8 MFt-ot azzal, hogy ingyenesen használja 
mindenki az öltözőt, aki a sportcsarnokot igénvbe veszi.

Kerekes István elment 16.00 órakor (19 fő).

L e s z k o v s z k i  Tibor
Aki egyetért azzal.hogy 900 EFt-ot utaljunk át a VBSK-nak azzal, 
hogy az öltözőt a csarnokot igénybe vevők ingyenesen használják - 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal 10 tartózkodás mellett 
elvetette az eredeti indítványt.
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Aki egyetért azzal, hogv a VBSK részére 1.8 MFt-ot utaliunk át és 
a sportcsarnokot igénybevevők az öltözőket ingyenesen használják, 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 5 tartózkodással a 
rendeletmódosításra tett javaslatot nem fogadta el.

Több napirendi pont, hozzászólás, vélemény, kérdés nem lévén, 
Leszkovszki Tibor polgármester a Képviselő-testület ülését 16.08 
órakor bezárta.

k.m.f.
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Inota Városrész Önkormányzatának nem képviselő tagjai:

Eszes Zol tán 
Horváth József 
Petrőcz Géza 
Sénik László

Pétfürdő Városrész önkormányzatának nem képviselő tagjai:

Bálint Géza ....................
Enyedi Ferenc ....................
Farkas "Lésséé.. ...........................................
Hraczky Viktor né ....................
Jaskó László ....................
Szabó József ....................

Schniidt Ferenc 
Országgyűl ési Képvi se lő 
Városi Tel e vízi ó 
NAPLÓ

Bá 1 ványossy Er vi nn é 
Fürj es Lászí ón é 
Ma daras Annamária 
Husitzné Ba 1ogh Erzsébet 
Pétér Istvánné 
Somogyi J. Lászlóné 
Szathmáry Kálmán 
Unferdorben Anikó
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M e g h í v o t t a k :

Dr. Hegedűs Tamás
Köztársasági Megbízott
Címzetes Allamti tkár
MSZDP pétfürdői képviselője
MSZP helyi képviselője
MDF helyi képviselője
SZDSZ helyi képviselője
Szociáldemokrata Párt helyi képv.
FKgP helyi képviselője
FIDESZ helyi képviselője
Kérész t énydemokra ta Néppár t
helyi képviselője
Vállalkozók Pártja helyi képv.
Munkáspárt helyi képviselője
VISZ helyi képviselője
Városi Rendőrkapitány

Nem képviselő bizottsági tagok

Tóth Kálmán Közüzemi V. igazgatója 
Munkál ta tok Érdekké pvi se le te 
Munka vál lal ók Érdekké pvi sel e te

i


